





免過水多功能清潔 Water-free multi-functional cleaning





MC-21 221

> 濃縮多功能清潔劑 Concentrated Multi-Purposes Cleaner

中性無味配方,強力清潔效果,且低刺激性。能去除污漬和 頑固污垢,適用於公共區域、房間的地面、檯面、鏡子、玻 璃等表面。用途廣泛、使用安全、快速方便。

Neutral, odorless and low-irritant formula with powerful cleaning effect. Capable of and suitable for removing stubborn stains and dirt on surfaces such as public space and room floor, countertop, mirrors, glasses, etc.

包裝規格 : 2x5L / 箱 Packaging: 2x5L / Carton



浴室清潔 Bathroom cleaning



233 **C33**

多用途抗菌除臭清潔劑

弱鹼性產品,具有抗菌和除臭功能,能一次性清潔物體表 面,有效去除頑固污漬,無需沖洗,具有特殊的驅蚊和防 蟲氣味。可清除浴室內瓷磚、玻璃和其他瓷面上的水垢, 有強力去垢和消毒作用,不傷害釉面、雲石和玻璃表面。 適用於地面、牆壁、陶瓷、玻璃、門窗、衛生潔具、垃圾 桶、廁所等硬表面的清潔和消毒。

A mildly alkaline formulated cleaner with antibacterial and deodorizing properties, specially designed for removing stubborn stains and grime in one step, no rinsing required. Its unique mosquito-repellent and insect-deterring fragrance adds extra protection.

Efficiently eliminates limescale from tiles, glass, and ceramics while being gentle on glazed, marble, and glass surfaces. Ideal for floors, walls, and sanitary fixtures. It provides powerful descaling and disinfecting for a hygienic and spotless result.

包裝規格 : 2x5L/箱 Packaging: 2x5L / Carton

電話 Tel: (852) 2475 9875 (香港) / (853) 2823 0511 (澳門)

傳真 Fax: (852) 2443 1096

電郵 Email: enquiry_hk@champion-chem.com

網址 Website: www.champion-chem.com

房間清潔系列 Room Cleaning Series



浴室消毒除黴

Bathroom disinfection and mold removal

207 **CU-7**

多功能消毒除漬劑
Chlorine Disinfectant and Stain Remover

含有6-8%次氯酸鈉,有效清除細菌、真菌、黴菌和病毒, 能為酒店客房浴室除黴除漬,確保房間浴室潔淨衛生。快 速消除牆壁、天花板、牆紙、牆布、木製家具、瓷磚縫隙 上的黴菌,並在濕度高的環境下抑制黴菌和細菌的生長。

Contains 6-8% sodium hypochlorite. Effectively eliminate bacteria, fungi, molds and viruses, suitable for mold and mildew removal and destaining in hotel guestroom and bathroom. Eliminate molds on wall, ceiling, wall coverings, wooden furniture and ceramic tile gaps, and inhibit growth of molds and bacteria in humid environment.

包裝規格 : 2x5L / 箱 (香港)

4x5L/箱(澳門)

Packaging: 2x5L / Carton (Hong Kong)

4x5L / Carton (Macau)



廁所清潔

Washroom cleaning (specialized for toilet)

728 **TOILETCARE**

潔廁除臭劑

高效有黏度的酸性清潔劑擁有出色的去垢效果,能快速與 廁所內的污垢產生反應。其黏度特性使得清潔垂直面(例 如尿兜)更加方便。

TOILETCARE is a highly efficient viscous acidic cleaner which delivers exceptional descaling performance by quickly reacting with stubborn stains in toilets. Its viscous formula ensures easy application on vertical surfaces, such as urinals, for effortless and thorough cleaning.

包裝規格 : 12x500ml / 箱 Packaging : 12x500ml / Carton



浴室水垢去除



290

DO LIME CLEAN PLUS

水垢去除劑 Liquid Mild Acidic Cleaner

高效酸性除水垢劑,快速清除水垢及皂垢。適用於清理玻璃、瓷盆、水龍頭等浴室表面上的水垢和皂垢,及水煲中的水垢。採用無磷環保安全配方,減少對環境影響,同時不會對不鏽鋼、陶瓷和玻璃做成損傷。

Highly effective acidic descaler, quickly remove limescale and soap scum from surfaces. Suitable for use on bathroom surfaces such as glasses, sink, and tap, and in kettles. Safe and phosphorous free formula, minimizing environmental impact while causing no damage to stainless steel, ceramic and glass surfaces.

包裝規格: 2x5L/箱 Packaging: 2x5L/Carton



房間除臭 Room deodorization

Tic-20Ag

銀離子抗菌除臭劑

結合銀離子與自由基技術,10秒快速去除包括煙味等的臭味,並提供長效保護。適用於大部分場所,例如酒店客房、 廁所、公共場所和樓梯等。

銀離子技術:具有物理性抗菌力,破壞細菌結構,從源頭抑

制異味

自由基作用:有效氧化分解異味分子,快速清除難聞氣味。

安全無毒 : 不含任何有害化學物質,無味,對人體及寵物

均無害。

Combining silver ion and free radical technology, the solution eliminates odors, including smoke, in just 10 seconds while providing long-lasting protection. Suitable for most premises and facilities, such as hotel guestrooms, washrooms, public areas, and staircases.

Silver Ion Technology: Antimicrobial, physically destroys bacteria structure, suppressing odor at the source.

Free Radicals: Effectively oxidize and decompose odor molecules, eliminate unpleasant odors instantly.

Safe and Non-toxic: Contains no harmful chemicals. Odorless and harmless to humans and pets, ensuring safety.

包裝規格 : 自動補充站及專用噴霧樽

Packaging: Automatic refilling stations and spray bottles

